
Policejní prezident jednal s odbory působícími u Policie ČR. Ukázalo se, že „doba 

covidová“ jen prohloubila rozdíly mezi reálným fungováním Policie ČR a sliby Vlády 

České republiky. 

(Praha 17.12. 2020) Na středečním jednání odborových organizací s policejním prezidiem se ukázal 

markantní rozdíl mezi reálným fungováním policejního sboru „na ulici“ a vládními sliby. Nespokojenost 

odborů se prohlubuje. Příslušníci Policie ČR už neví na koho se obrátit. 

Dlouhodobé selhávání se projevilo zejména v nedostatečné komunikaci aktualizovaných hygienických opatření 

k příslušníkům jednotlivých sborů. Mnoho z nich muselo informace čerpat z vlastní iniciativy z veřejně 

dostupných informací v médiích, protože změn v nařízeních bylo ve velmi krátkém čase takové množství, že je 

vedení Policie ČR nemohlo  efektivně předávat všem policistům. 

„Je zoufalé, že se příslušníků v první linii nikdo adekvátně nezastane, odborová činnost se zdá být na systém 

krátká. Většina z nás do této služby šla opravdu s tím, že chceme pomáhat našim spoluobčanům, časem se však 

ukazuje, že jsou to zájmy „nás z ulice“, nikoli však mnohých služebních funkcionářů. Jenže na koho se máme 

obracet? Policejní prezident nám děkuje za náročnou službu, čehož si vážíme, ale zásadní změny jsme se 

nedočkali.“, vysvětluje Zdeněk Drexler, předseda Unie Bezpečnostních složek. 

Podle průzkumu, který provedla Unie bezpečnostních složek se ukázalo, že nejméně jedna třetina 

dotazovaných policistů nedostala slíbené ochranné pomůcky v plné míře. 70% dotazovaných také uvedlo, že 

dostali odměny nižší, než 10.000,- Kč. To je v přímém rozporu s tím, co proklamuje policejní prezidium. Uvádí, 

že ochranných pomůcek je dostatek a náměstek policejního prezidenta říká, že odměny se vyplácely v průběhu 

celého roku. Kde tedy oboje končí? 
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